

It was agreed,—That the document entitled Study of the expediency of maintaining in force or, if necessary, of amending, the Public Service Act presented by the Committee on the Budget and Administration of the National Assembly of Quebec be printed as an appendix to this day's Minutes of Proceedings and Evidence (See Appendix "PUBL-1").

At 11:01 o'clock a.m., the Committee adjourned to the call of the Chair.

Clairette Bourque

Clerk of the Committee

Il est convenu,—Que le document intitulé *Étude de l'opportunité de maintenir en vigueur ou, le cas échéant, de modifier la Loi sur la Fonction publique*, présenté par la Commission du budget et de l'administration de l'Assemblée nationale du Québec, figure en annexe aux Procès-verbaux et témoignages d'aujourd'hui (voir Appendice «PUBL-1»).

À 11 h 01, le Comité s'ajourne nouvelle convocation du président.

La greffière du Comité

Clairette Bourque